
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 18.1.21, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Mette, Helle, Bjarke, Nina, Marlene, Simone, Nanna, Christian 

Afbud fra:  

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst    

Nyt fra børnehuset 

 Personalesituation 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
Børn special/støtte/almen 

  

Middelfart kommune har valgt at man 

i dagtilbud styrker det enkelte 
dagtilbud ved at Udpege en 
pædagogisk leder. dette sker for at 

styrke ledelseskraften i det enkelte 
dagtilbud og hermed også for 

Middelfart Kommunes dagtilbud 
samlet.  
 

Jane har opsagt sin stilling pr. 1.2.21 
 

 
 
 

 
Vi mangler en medhjælper i team 3 

 
Vi har overbelægning i 
specialafdelingen 

 
 

 
 

Louise er blevet tilbudt denne stilling 

her i  huset. Vi har slået hendes 
stilling op til besættelse den 1.3.21. 
indtil da forbliver Louise i sin 

pædagogstilling. 
 

 
 
 

Vi har valgt at om konvertere hendes 
stilling til en medhjælper stilling. Dels 

for at spare penge, dels fordi vi 
oplever, at der er brug for hænder i 
team 2.  

 
Vi har slået stillingen op 

 
Da der er børn, der har brug for 
specialplads i hele Middelfart, men vi 

ikke har plads til dem, yder vi i stedet 
sparring til de børnehuse, der har 

børnene. Pt drejer det sig om 7 timers 
sparring om ugen. 



Støttebørn 
 
 

 
 

 
 

 
Almen 

Vi har 7 støttepladser i huset, hvoraf 
de 5 er besat. De ”resterende” pladser 
fordeles i den helhedsorienterede 

indsats, hvor vores egen interne 
specialpædagog, Rikke, laver forløb 

med visiterede børn. 
 

28.2 skal vi af med 23 børn, der skal i 
glidende overgang rundt omkring i 
Middelfart – en enkelt skal til 

Fredericia.  
Vi justerer i mængden af 

medhjælpere, så timerne matcher 
børnetallet.  
Lige nu har vi 3 nye børn til opstart 

den 1.3.21 

Information 

 Dialogmøde 
forvaltning/bestyrelsesformand/le

der vedr. corona-situationen, den 
11.1.21 

  

Chili pr. 1.3.2021 
 

 

 
 

 
 
 

Mette og Christian deltog i dialog 

møde: Oprids af de forskellige 
retningslinjer i forhold til corona. 

Hvilke aktiviteter der bliver arbejdet 
med, fokus på at arbejde i små 
grupper, være ude, håndvask mv. 

opfordrer til at melde ind så vi kan 
tilpasse bemandingen, hvis der er 

børn der holder fri. Det er svært for 
forældre at få det til at gå op med at 
holde børn hjemme og passe deres 

arbejde. Ledere, bestyrelser, 
personaler rundt omkring i 

kommunen får hverdagen til at 
fungere. I Grøn chili er der 
ringklokker, der afleveres i 

garderoben eller ude. I Rød Chili 
afleveres i garderoben eller ude. En 

snak om at forældre skal blive bedre 



til at melde ind hvilke tidspunkt at 
børn kommer. Vi har en formodning 
om, at det kan være lettere at melde 

ind på AULA, som vi overgår til her 
den 18. januar.  

 
 

 
 
Da Louise starter ny stilling internt i 

huset, og kommer på 
lederoverenskomst, må hun ikke 

fortsætte som 
arbejdsmiljørepræsentant. Vi vælger 
en ny til vores p-møde den 25.1.21. 

Det betyder at der kommer til at 
mangle en pædagog til storegruppen 

– der er slået opslag op, og vi har 
samtaler den 1.3. 
Desuden kommer der ny medarbejder 

til team 2, med opstart den 1.2.21. 
samtaler 27.1.21 

Til vuggestuen er der 3 faste 
pædagoger og en fast medhjælper 
Sidst en medhjælperstilling til 

mellemgruppen, samtaler den 3.2.21 
Der bliver spurgt ind til fordelingen af 

ressourcer. Der er lidt flere i Grøn 
Chili til de små børnehavestarter. FX i 
Rød Chili er børn inddelt i grupper og 

der er en voksen der er ”flyver” som 
kan hjælpe de voksne i faste 

aktiviteter, så man ikke bliver afbrudt 
ved fx WC besøg og lign. 
 



 
Aula er startet op i dag, den 18.1. vi 
må alle øve 

 

Budget 2021 

 

 

 

Vi kom ud af 2020 med et underskud 

på 300.000. vi prøver helt fra start 
2021 at hente dette underskud, som 

udelukkende ligger på vores 
lønbudget.  
Driftsbudgettet hænger sammen 

Status covid 19 
 

 Vi har i gennemsnit 20 -25% færre 
børn i børnehavedelen. Special- og 

vuggestue har normalt fremmøde. 
Sygdom, voksne er gennemsnitligt 2-

3 om dagen – halvdelen af tilfældene 
er coronarelateret, og kræver 
testning, resten er almindelig 

sygdom. 
Alle udefra, der har ærinder i huset, 

bærer mundbind. Har de opgaver med 
børn, desuden forklæde. Mange 

møder klares virtuelt. 
Der er anbefalinger omkring 
gruppeopdelinger, afstand mm, og vi 

lever op til dem i den grad, det kan 
lade sig gøre ift. antallet af voksne. 

Indkomne punkter 
 Skærmpolitik – Nanna 

 Første dag i Chilli – Christian 
 Valg til bestyrelsen - Mette 

 

 

 En drøftelse af vores brug af TV, I-
pad mv. Vi skal have et pædagogisk 

afsæt fx Pippi tema se skærmpolitik. 
Vær OBS på aldersgruppen og hvad 
er det vi viser. 

Første dag i Chili: det skal gøres 
bedre. En fast gennemgående person 

i team 2, så der er styr på velkomst, 
garderobe mv. En tanke at der er en 



forældre fra bestyrelsen kunne 
komme til et opstartsmøde til nye 
forældre / børn.  

I team 2 er der lavet lidt om, så der 
re garderobe i det store fællesrum og 

grupperum i den gamle garderobe. 
Det har givet meget ro, når børn og 

voksen kan trække ind i de små rum 
og være sammen. 
 

Mandag den 8. marts. Der er først 
møde i teams derefter fælles møde og 

valg til bestyrelsen. 
Simone er på valg genopstiller ikke 
Nina er på valg genopstiller ikke 

Bjarke er på valg og genopstiller 
Nanna er ikke på valg 

Christian kommer og fortæller om 
bestyrelsesarbejdet. 

Eventuelt  Mette skriver ud omkring møde og 
valg 

 


